
Geachte raadsleden,  

Tijdens de beeldvormende sessie over de Regionale Energie Strategie (RES) op 23 november jl. heb ik 

u toegezegd om in het bestuurlijk overleg RES van de dag daarop een aantal door u genoemde 

aandachtspunten in te brengen. Dit heb ik gedaan. Hierbij koppel ik dit aan u terug.  

Ik heb daar expliciet aandacht gevraagd voor het borgen van de jongerenparticipatie binnen de RES 

en daarbij ook te zorgen dat de inbreng van JONG RES goed geborgd wordt. Daarnaast heb ik 

aandacht gevraagd voor een goede communicatie naar jongeren, bijvoorbeeld via social media. Ook 

heb ik Enexis op uw verzoek uitgenodigd om de raad bij te praten. Op de namens u ingebrachte 

zaken werd positief gereageerd. Wij zullen u nader informeren wanneer wij met de RES 2.0 bij u 

terug komen.  

Hartelijke groet,  

Philip Broeksma, wethouder  

 


